
PROTOKÓŁ NR XLIX/2022 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  
z 27 września 2022r., godzina 9.00 

Miejsce posiedzenia – Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

OTWARCIE SESJI 

Posiedzenie Rady Miejskiej w Szprotawie otworzył przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał wszystkich obecnych i śledzących obrady Rady Miejskiej. Wskazał,  

że sesja jest utrwalana za pomocą kamery, co oznacza że rejestruje ona wizerunek 

uczestników sesji i nagrywa zarówno dźwięk jak i obraz jak również to, że jeżeli ktoś  

z uczestników sesji nie chce, aby kamera zarejestrowała jego wizerunek to nie może brać 

udziału w obradach Rady Miejskiej. Przypomniał o anonimizowaniu danych osobowych 

osób, których dobra mogłyby być naruszone. Stwierdził prawomocność obrad, obecnych  

15 radnych (nieobecni radni: Jerzy Chmara, Beata Jakowicka, Stanisław Rosół, Halina Sawa, 

Maciej Siwicki i Bożena Wójcik-Wojtkowiak– nieobecności usprawiedliwione)  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Sprawozdanie Burmistrza Szprotawy z działalności międzysesyjnej tj. od 5 sierpnia  
do 26 września 2022 r. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Szprotawa i kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawa w I półroczu 2022 roku. 

3. Informacja o źródłach ogrzewania na terenie Gminy Szprotawa. 
4. Ocena kampanii żniwnej w Gminie Szprotawa  w 2022 roku 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2022 rok; 
2) zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia 

wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów na 
drogach publicznych miasta Szprotawy; 

3) zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Szprotawa przedszkolach 
publicznych, publicznych innych formach wychowania przedszkolnego  
i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych; 

4) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiego 
miasta Umań w Ukrainie; 

5) pozbawienia części drogi gminnej dotychczasowej kategorii poprzez wyłączenie 
jej części z użytkowania jako drogi publicznej (ulica Dąbrowskiego); 
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6) pozbawienia części drogi gminnej dotychczasowej kategorii poprzez wyłączenie 
jej części z użytkowania jako drogi publicznej (ulica Generała Władysława 
Sikorskiego); 

7) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 

8) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika gminnej jednostki organizacyjnej; 

9) rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Oświadczenia. 
10. Informacje. 
11. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ  
OD 5 SIERPNIA DO 26 WRZEŚNIA 2022 R. 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Mirosław Gąsik 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski  

SPRAWOZDANIE Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY SZPROTAWA  
I KSZTAŁTOWANIU SIĘ WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY 
SZPROTAWA W I PÓŁROCZU 2022 ROKU 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski przed otworzeniem dyskusji  
w temacie zabrał głos. Skarbnik Gminy Magdalena Małolepsza poinformowała, że do 
dnia dzisiejszego opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze nie 
wpłynęła.  

Głos w dyskusji zabrał radny Józef Rubacha i Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej 
Stambulski. Na pytania zgłoszone w trakcie dyskusji odpowiadali skarbnik gminy 
Magdalena Małolepsza i kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Szprotawie Tadeusz 
Pozaroszczyk.   

 

INFORMACJA O ŹRÓDŁACH OGRZEWANIA NA TERENIE GMINY 
SZPROTAWA 

Głos w dyskusji zabrali: wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szprotawie i Zastępca 
Burmistrza Dorota Grzeszczak. 

OCENA KAMPANII ŻNIWNEJ W GMINIE SZPROTAWA W 2022 ROKU 
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Głos w dyskusji zabrali radni Janusz Biliński, Stefan Gołek, Ireneusz Ganczar Krzysztof 

Bugajny, Władysław Sobczak, Józef Rubacha i Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej 

Stambulski. 

PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2022 rok 

 

Burmistrz Mirosław Gąsik złożył autopoprawkę do projekt uchwały. 

Opinia Komisji Budżetu do pozytywna zarówno do projektu uchwały jak i do 
autopoprawek.  

Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Rubacha i Burmistrz Mirosław Gąsik. 

Imienne wyniki głosowania autopoprawki do projektu uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” autopoprawkę przyjęła. 

Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 
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4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 

2) zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz 

ustalenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie 

pojazdów na drogach publicznych miasta Szprotawy 

 

Opinia Komisji Budżetu i Komisji Gospodarki pozytywna 

Głos w dyskusji zabrali radni: Józef Rubacha, Roman Pakuła, Ireneusz Ganczar,  
Krzysztof Bugajny, przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Skawiński, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, skarbnik Gminy Magdalena 
Małolepsza oraz radca prawny. W trakcie dyskusji wniosek o pozostawienie stawek 
opłaty za parkowanie pojazdów pozostawić na dotychczasowym poziomie zgłosił radny 
Józef Rubacha.  

Imienne wyniki głosowania wniosku o pozostawienie stawek opłaty za parkowanie 
pojazdów na dotychczasowym poziomie: 

1) Biazik Monika  - „przeciw” 

2) Biliński Janusz  - „przeciw” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „przeciw” 

6) Gołek Stefan   - „przeciw” 

7) Grono Bartłomiej  - „przeciw” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 
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9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „przeciw” 

11) Pakuła Roman  - „przeciw” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „przeciw” 

17) Maciej Siwicki  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „przeciw” 

19) Sobczak Władysław  - „przeciw” 

20) Stambulski Andrzej  - „przeciw” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

 

Rada w głosowaniu 4”za”, 11”przeciw” 0”wstrzymujących” wniosku nie przyjęła. 

Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „przeciw” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „przeciw” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „przeciw” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „przeciw” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Maciej Siwicki  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

 

Rada w głosowaniu 11”za”, 4”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła 
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3) zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Szprotawa przedszkolach 

publicznych, publicznych innych formach wychowania przedszkolnego  

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

 

Opinia Komisji Społecznej pozytywna. 

Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

  

4) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiego 

miasta Umań w Ukrainie 

 

Opinia Komisji Społecznej pozytywna 

Głos w dyskusji zabrał radny Roman Pakuła. Na zadane pytanie radnego, odpowiedział 
burmistrz Mirosław Gąsik 

Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 
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3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

5) pozbawienia części drogi gminnej dotychczasowej kategorii poprzez 

wyłączenie jej części z użytkowania jako drogi publicznej (ulica 

Dąbrowskiego) 

 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna  
 
Głos w dyskusji zabrał radny Krzysztof Bugajny, wskazując o braku informacji o położeniu 

drogi określonej w projekcie uchwały. 

 
PRZERWA – ogłoszona w celu przygotowania i przedłożenia radnym załącznika do projektu 

uchwały dot. ulicy Dąbrowskiego i ulicy Sikorskiego, wskazującego o miejscu położenia 

drogi. 
 
Głos w dyskusji zabrał Mieszkaniec Gminy. 
 
Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „wstrzymał się” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 
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7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „wstrzymała się” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 13”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 

6) pozbawienia części drogi gminnej dotychczasowej kategorii poprzez 

wyłączenie jej części z użytkowania jako drogi publicznej (ulica Sikorskiego) 

 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna  
 
Głos w dyskusji zabrał burmistrz Mirosław Gąsik. 

 
Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „wstrzymał się” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „wstrzymała się” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 
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19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 13”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 

Posiedzenie Rady Miejskiej opuścił radny Szymon Matuszewski,  

Rada obraduje w gronie 14-osobowym 

7) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 
Opinia Komisji Budżetu i Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabrali: burmistrz Mirosław Gąsik i radny Józef Rubacha. 

 
Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „nieobecny” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 14”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
8) rozpatrzenie skargi na działalność kierownika gminnej jednostki 

organizacyjnej 
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Brak dyskusji 

 
Imienne wyniki głosowania: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „nieobecny” 

11) Pakuła Roman  - „wstrzymał się” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 13”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 

9) rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy 

 

Brak dyskusji 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „wstrzymał się” 

4) Chmara Jerzy   - „nieobecny” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „nieobecna” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „wstrzymała się” 

10) Matuszewski Szymon - „nieobecny” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 
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13) Rosół Stanisław  - „nieobecny” 

14) Rubacha Józef  - „za” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „za” 

17) Siwicki Maciej  - „nieobecny” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 12”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

BRAK 

WOLNE WNIOSKI 

BRAK 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

BRAK 

OŚWIADCZENIA 

BRAK 

INFORMACJE 

BRAK 

ZAMKNIĘCIE OBRAD XLIX SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej  
w Szprotawie Andrzej Stambulski zamknął obrady XLIX sesji Rady Miejskiej  

w Szprotawie.  

Na tym zakończono sesję 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 

Protokół  sporządziła: 

Małgorzata Pachurka 

 


